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Z A P I S N I K 
s 9. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 14. veljače 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, 
Nikola Muvrin, direktor TD Risnjak-Delnice d.o.o., Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada 
Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Zvezdana Jerković, 
ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“, Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice, Gordana Piskač, 
pročelnica JUO, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, 
samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj, Odsjeka za proračun i financije, Dario Medvedec, direktor 
Goranskog sportskog centra Delnice  i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 
 
 Sjednicu je otvorio gradonačelnik koji poziva pročelnicu, Gordanu Piskač, da podnese 
informaciju o trenutnoj situaciji s obzirom na intenzitet aktivnosti HEP-a. 
 GORDANA PISKAČ – prema jutrošnjem izvješću HEP-a uglavnom su svi dobili struju osim 
sljedećih naselja: Podgora, Kalić, Požar, Kočičin, Biljevina, Gornji i Donji Okrug, Krašićevica i 
Razloge. Treba prikupiti agregate koji su slobodni odnosno gdje su ljudi dobili struju. U HEP-u se 
nadaju da bi ovaj tjedan mogli i ova naselja opskrbiti električnom energijom, no sve ovisi o vremenu. 
S vatrogascima će se dogovoriti prikupljanje slobodnih agregata. Traju aktivnosti vezane uz popis i 
procjenu šteta, Povjerenstvo je aktivno počelo s radom, trebat će im pomoć oko procjene, neki 
troškovnici su pribavljeni od nadležnih firmi.  
 U nastavku govorila je o Planu za idući tjedan. 

- Radi se na Odluci o izmjeni i dopuni UPU Kendar koja se priprema za Gradsko vijeće. 
- Prethodna rasprava za UPU Lučice, Velike i Male Polane bit će u petak u 12, 12,30 i 13 sati. 

Na raspravi sudjeluju pravne osobe. 
- Priprema se dokumentacija za Poslovnu zonu „Kendar“ u svrhu rješavanja imovinsko pravnih 

poslova i prikupljana podataka kako bi se od DUUDI zatražilo darovanje zemljišta. Vjerojatno 
će biti problema oko dokazivanja da je površina svih naših poslovnih zona 66 % u funkciji što 
je preduvjet za darovanje zemljišta. 

- Suradnja i pomoć pri procjeni šteta od elementarne nepogode. 
- Poslovi vezani uz povrat agregata. 
- Popis imovine grada, obzirom na ova dva tjedna vezana uz elementarnu nepogodu, nije 

napravljen i ovaj tjedan se s time aktivno kreće jer su to preduvjeti Odjelu za financije za 
završni račun. 

- Prijedlog projektanta vezano uz rješenje pristupa do kamionskog parkirališta i samog 
parkirališta je dobiven. Dobivena su dva prijedloga i treba odlučiti koji je prihvatljiviji kako bi 
se projekt doveo do kraja. 

- Dogovor s projektantskom kućom oko izrade projekta pristupnih stepenica u zgradi u 
Lučicama, Radnička ulica. To je zgrada za prodaju, dogovoreno je s budućim vlasnicima da 
Grad izradi projektnu dokumentaciju za pristupne stepenice (dodatne), a oni bi tada sami 
izgradili stepenice. 

- Radi se na poslovnoj zoni K3 Lučice – pomoć pri izradi prijave na natječaj za sredstva EU, 
rok je sutra, 18. veljače. U proteklom razdoblju dobivena je projektna dokumentacija 
vodoopskrbe, hidrantskog voda i javne rasvjete, zatražena je dozvola za te aktivnosti. UPU-om 
je definirana prometnica za koju imamo dozvolu. Naknadno je naručen projekt vodoopskrbe, 



hidrantskog voda i javne rasvjete i zatražena je građevinska dozvola. Nisu riješeni imovinsko-
pravni odnosi. Radi se o infrastrukturi koja je od interesa za RH, za uporabnu dozvolu 
potrebno je riješiti imovinsko pravne odnose. Vlasnicima više takva cesta ne odgovara, iako je 
s njima takva cesta dogovorena. Može se odustati od svega ili ići na izvlaštenje. Za izvlaštenje 
su potrebna sredstva koja treba odvojiti na poseban račun i nakon provedbe izvlaštenja isplatiti 
vlasnicima. Na planove i projekte utrošeno je cca 340.000 kuna. Udio sufinanciranja 
europskih sredstava je velik i minimalni iznos prijave je milijun eura. 
Gradonačelnik - sve što je uloženo u zonu je uloženo s opravdanjem, najnovija inicijativa 
D.E.L.N.I. koji se ponovo javio vezano uz potporu koju je dobio prema Hrvatskim šumama za 
sirovinu za peletarnicu ide ka tome da on očito ima viziju gdje bi gradio. Najavili su se na 
razgovor za daljnje aktivnosti oko realizacije projekta peletarnice. Tko će podmiriti već 
uložena sredstva, nove planove, novu dokumentaciju i sl. sve treba detaljno definirati s njima. 
Treba ih pozvati s GEC-om koji je također jedan od vlasnika i on se slaže i darovat će 
zemljište bez obzira na stavove D.E.L.N.I. i Fracasso. 
Gordana Piskač navodi da na adresi u Lučicama nema nikoga, preporučene pošiljke se vraćaju 
(pismo preporuke). Prilično je teška komunikacija, mijenjaju želje, veličine parcela, pristupnu 
cestu i sve ostalo. Tako je teško realizirati zonu. Prije dvije godine usuglašene su sve odredbe 
ugovora osim dinamike izvođenja radova. Sada je sporan oblik ceste. Treba reći da na 
Urbanistički plan nisu imali primjedaba, složili su se sa time, bili su učesnici i čak su 
sufinancirali izradu plana. Bili su inicijatori izrade UPU-a, sudjelovali su u projektiranju na 
koji način bi se obuhvatile sve njihove parcele i da se njima pogoduje. 
 
DARIO MEDVEDEC 

- Zahvaljuje Gradu i Turističkoj zajednici za sudjelovanje u emisiji Sunčani sat. Nada se da su 
doprinijeli boljoj prepoznatljivosti društva na tržištu. 

- U posjetu je Državna revizija. Dosta je dokumentacije pripremljeno i ovoga tjedna bit će im 
proslijeđeno sve što su tražili. 

- Uskoro se planira održati sjednica Nadzornog odbora. 
- Pripremljena je dokumentacija od Hotela Sport. 
- Aktivnosti tijekom vikenda – posjet Saveza izviđača Rijeke koji su posjetili klizalište, bazen, 

dvoranu. 
- Postoji najava za turnir hokejaša veterana. Ovoga tjedna održat će se sastanak gdje će se 

definirati termini. 
- Gradonačelnik navodi da je, do sada, uobičajena praksa bila da su terećenja za korištenje 

dvorana išla bez potpisa odgovornih osoba klubova odnosno trenera. Više se neće priznati niti 
jedan račun ako to trener ili voditelj ne ovjeri. Oni koji su konzumirali dvoranu to moraju i 
potpisati.  

- Gordana Piskač, vezano za promet i parkiranje unutar parka i klizališta, pita da li zaustaviti 
parkiranje ili ne? Gradonačelnik navodi da su na parkiranju uglavnom inzistirali roditelji djece 
koja treniraju hokej s obrazloženjem da se djeca nemaju gdje presvući u smislu toplih 
prostorija. Kad je rampa otvorena, otvorena je i za sportaše i za sve druge. Za sada treba 
poštovati odluke i rampe trebaju biti spuštene. 
Dario Medvedec navodi da o tome nema dovoljno podataka, provjerit će i tada će se o tome 
zauzeti konačni stav. 
 
U nastavku sjednice raspravljalo se i o parkiranju na lokaciji tržnice gdje bi, prometnim 
znakom, trebalo ograničiti vrijeme parkiranja za dostavu tj. limitirati vrijeme dostave. 
Također je potrebno ispred Pekare Fortuna vratiti srušeni znak, a treba i obavijestiti Hrvatske 
ceste da je na Lujzinskoj cesti odlomljen jedan prometni znak.   
Zadužuje se zamjenica gradonačelnika da uputi dopis počinitelju štete na info pločama u 
Parku kralja Tomislava koji je štetu dužan nadoknaditi, u protivnom će protiv njega biti 
podnesena kaznena prijava. 
 
 
 



DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- JVP popravlja kvarove koji su se desili zbog elementarne nepogode na vozilima i opremi, 

većinom to sami saniraju. 
- Trenutno se uklanjaju grane na intervencije ljudi. 
- Vrše se popravci agregata. Sve one koji se više ne koriste treba deponirati u vatrogasni dom. 

Kod preuzimanja agregata obavezno mora prisustvovati predsjednik mjesnog odbora. 
- Izvješće još nije gotovo ali će biti ovoga tjedna. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Vrtić će prisustvovati maškaranoj povorci u Rijeci, 22. veljače. 
- Vrše se pripreme za Dan vrtića. Na Odgajateljskom vijeću dogovorit će se sve što je potrebno 

za obilježavanje toga dana. 
- U srijedu će ponovo biti na Županijskom sudu kao sudac porotnik. 
- Još ovaj tjedan studentice obavljaju praksu u Vrtiću. 
- Na upit gradonačelnika što je s inspekcijom, uporabnom dozvolom, rešetkama na radijatorima, 

rečeno je da je Županija zamolila inspektora zaštite na radu i sanitarnog inspektora da im jave 
stanje na terenu kako bi oni izvršili pregled prostora. Pismenog traga o svemu tome nema. 
Trebala bi doći Županijska komisija na teren i reći što misle da još treba otkloniti. Stoga će 
ravnateljica sročiti dopis u ime gradonačelnika, uputiti ga sanitarnoj inspekciji i inspekciji 
zaštite na radu kojim će se zamoliti da izvrše uvid kako bismo otklonili eventualne nedostatke, 
ako postoje, u objektu Vrtića, a s obzirom na najavljenu Komisiju od Županije 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 

- U petak bila je emisija Sunčani sat, jedina primjedba bila je to da je nedostajalo goranske 
glazbe u emisiji. Osobno je zadovoljna emisijom i sugovornicima koji su također zadovoljni. 

- Zatraženo je od Turističke zajednice Županije pregled liste nakon čega bi ista išla na uvid. 
- Internet stranica se još uvijek dorađuje. 
- Turističko vijeće konačno se mora sazvati. 
- Katalog atrakcija i smještaja je u fazi završne dorade prije tiskare. 
- Nastavlja se s aktivnostima vezanim za turističku signalizaciju kako bi sve bilo gotovo do 

proljeća. 
- Prikupljaju se podaci o inozemnim udrugama uz redovne nepredviđene i kontinuirane 

aktivnosti. 
- Na upit gradonačelnika što je s financijskim planom konsolidacije, restrukturiranja navodi da 

je sve predano u novo računovodstvo. Također, indexi se moraju prilagoditi novoj osnovici 
koja će biti znatno niža. S dosadašnje osnovice od 4.512 kuna snizit će se u okvir koji 
dozvoljava godišnji transfer grada. To je jedna od točaka koja ide na Vijeće.  

- Gradonačelnik navodi da je potrebno učiniti maksimum da se vlastiti prihodi povećaju. Irena 
Vučenik Šostik – osim agencijskih aktivnosti na kojima se može raditi ne može se planirati 
koliko se može zaraditi od provizija. Zapravo je sve vezano za stalne izvore prihoda a to su 
turistička članarina i boravišna pristojba. 

- Turistička zajednica dobila je besplatnu stranicu zbog ledenog tjedna, to je broj koji se 
distribuira na zagrebačkom području s osvrtom na Pesnike i gastro ponudu Grada Delnica. 

- Što se tiče projekta ARTUR aplikaciju će izvršiti Turistička zajednica. Svrha natječaja je 
promidžba objekta koji je u funkciji turizma a vezan je za arhitektonsko dostignuće. 

 
NIKOLA MUVRIN 

- Najveći dio posla obavlja se vezano uz čišćenje grada od granja. 
- Na prvom katu Radničkog doma izmjenjena je stolarija, danas je sastanak s nadzorom. 

Zamolio je GSC za korištenje velikih perilica za pranje zavjesa. 
- Elaborat zaštite na radu za prostor diska je napravljen. Na tome će se bazirati svi radovi u 

tome prostoru. 
- „Ivica“ d.o.o. bit će 21. veljače deložiran ako do tada ne isprazni prostor diska od svojih stvari. 
- Mrtvačnica Turki – ponuda je smanjena za cca 20.000 kuna. Naime, smanjena je nadstrešnica, 

pristigle su tri nove ponude za izmjenu krovnog pokrova. 



- Iz Slovenije je dobivena potvrda vezano uz dimnjačarsku službu koja će se nostrificirati u 
Županijskom ili Općinskom sudu u Rijeci.  
Gradonačelnik je, do petka, zatražio informaciju koje su obveze korisnika objekta (fizička i 
pravna osoba), koje su ovlasti koncesionara, koja je minimalna dinamika čišćenja, koji su 
minimalno zadani uvjeti, što je dimnjak? Koncesionar preuzima odgovornost za stanje 
protupožarne sigurnosti, a ako se bilo što desi onda mora postojati argumentirana 
dokumentacija da je koncesionar poduzeo sve da se ne desi požar. Ako netko ne želi pustiti 
nekoga u kuću, koje su sankcije za takvoga odnosno što može poduzeti nadležna ovlaštena 
osoba protiv takvoga?  
Nadovezao se Tomislav Mrle koji navodi da je prošloga tjedna poslan program i plan rada 
Gradskog vijeća gdje je navedeno i izvješće koncesionara za obavljanje dimnjačarskih usluga. 
U buduće će se za sve komunalne djelatnosti podnositi izvješća. Samo se temeljem pisanih 
izvješća može tražiti nečija odgovornost. Gradonačelnik navodi da obveza podnošenja 
izvješća proizlazi iz Programa rada koji tek treba biti usvojen te bi se ta točka trebala 
pripremiti za iduću sjednicu Gradskog vijeća. 

- Nikola Muvrin nadalje se osvrnuo na posao koji predstoji Risnjak-Delnice d.o.o. a to je 
čišćenje javnih površina. Naime, zbog velike količine granja, pojavio se problem istoga te se 
rodila ideja o nabavi usitnjivača sječke koji bi poduzeću sada iznimno dobro došao, ali ne 
samo sada nego i tijekom cijele godine. Poduzeće Tehno-pan nudi takav stroj za iznos od 
20.000 kuna. Kapacitet stroja je jedna tona sječke na sat. Usporedbe radi navodi da se prošle 
godine Komunalcu za deponiranje granja na odlagalištu Sović Laz platilo cca 30.000 kuna. Od 
usitnjenih grana radio bi se kompost i sječka. Određena je i lokacija gdje bi se sječka 
deponirala. Problem je što poduzeće  taj iznos ne može podnijeti. Do sada je sve  nabavljeno iz 
vlastitih sredstava (mali kamion, trimer, razne kosilice, agregati, freze za snijeg i td.). Na 
pitanje Gordane Piskač navodi da postoje jači, kombinirani strojevi no njihova cijena kreće se 
od 500-600.000 kuna. 
Gradonačelnik navodi da nije upitno da treba nešto učiniti za nabavku potrebne opreme koja 
će amortizirati troškove koji nastaju i na objektivno kraći rok učiniti uštedu. Očekivao je 
povratnu informaciju vezano uz mogućnost kreditiranja. Ovog trenutka je nabavka opreme, jer 
u proračunu nema prostora za to, nemoguća u ovoj poslovnoj godini. Podržava da je to potreba 
no, plan i program rada Risnjak-Delnice za 2014. nije predvidio i trošak prema deponiranju 
što se plaća Komunalcu. Stoga, ako neće biti tog troška prema Komunalcu postoje slobodna 
sredstva od kojih se stroj može kupiti.  
Nikola Muvrin navodi da se radi o hitnoći jer površine treba očistiti. Što se tiče kreditiranja, 
prošle godine poduzeće je prvi puta poslovalo negativno. Cijene nisu povećavanje, troškovi su 
porasli i 2013. godina bila je pogibeljna.  
Gradonačelnik navodi da grad eventualno može sjeckalicu nabaviti i kompenzirati kroz neke 
druge usluge. Trgovačko društvo mora stvoriti uvjete poslovanja da bude samoodrživo, a 
vlasnik ako želi održati kontinuitet funkcioniranja poslovnog subjekta, neće mu usklađivati 
poželjnu dobit koju će ostvarivati nego će ju ostavljati za daljnji razvoj. Iako, taj tip poduzeća 
kao što je „Risnjak“ je uslužno a ne profitno poduzeće i ono po svojim cijenama treba 
osigurati opstojnost sustava da može namirivati sve svoje obveze i osigurati potreban razvoj. 
Ne očekuje se od vlasnika da financira nabavku opreme. Naravno da je problem gubitak 
klijenata, korisnika kao što su ljudi koji prodaju na tržnici čime izostaje dnevni najam koji se 
naplaćuje za trgovanje. Činjenica je i da usluge koje poduzeće čini prema javno prometnim 
površinama su uvjetovane troškovima, a jedan od njih je i gorivo koje je sigurno kaliralo u 
plus. Nadalje navodi da proizvodnja komposta nije jednostavna, da je to posebna tehnologija 
koja ima i te kakav miris, radi se o posebnim podlogama, ocjeđivačima da se zaštite izvorišta 
voda. 
Nikola Muvrin navodi da je cca 2.700.000 kuna ukupnog prihoda 2011. godine ostvarilo 
poduzeće, a ove će godine taj iznos biti cca 2.040.00.  
O nabavci stroja odlučit će se sutra. 
 
 
 



DAVORKA GRGURIĆ 
- U ovome tjednu namjerava se dovršiti postupak procjene šteta na objektima koji su u 

vlasništvu Grada. Prošli tjedan obiđen je teren, napravljen popis oštećenja, napravljena je 
fotodokumentacija i sada će se napraviti procjena šteta (javna rasvjeta, javne površine, 
prometne znakove, ceste). Po popisu krenut će se u popravak odnosno sanaciju objekata. 

- Čitav Odjel radit će na popisu imovine.  
- Danas će doći vlasnik Kraljević hotela vezano za zahvat kojim misli graditi, naime svoju 

namjeru ne može ostvariti prije nego otkupi od Grada zemljište i prije nego što se prostorno 
planska dokumentacija prilagodi njegovim potrebama. 

- Napravit će se Pravilnik o načinu provođenja bagatelne nabave što će trebati za pripremu svih 
natječaja koji se u komunalnom odjelu provode. 

- S obzirom na sjednicu Gradskog vijeća treba početi s pripremom materijala. Što se 
komunalnog odjela tiče to su Izvješća o utrošenim sredstvima po programu gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture, održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i 
izvješće o utrošenim sredstvima šumskog doprinosa. 

- Ostale aktivnosti unutar Komunalnog odjela su redovne aktivnosti po zahtjevima stranaka, 
odrađivanje zahtjeva ili posebnih uvjeta, suglasnosti ili ugovora o zakupu, produženja ugovora 
i slično. Komunalna naknada – ovih dana idu uplatnice i sve što treba za 2014. godinu što je 
također obimniji posao koji će se odrađivati. Komunalni redar ima puno posla na terenu. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Radi za pultom 8 sati dnevno. Navodi problem nedostatka zaposlenika te uglavnom Knjižnicu 
vodi sama.  

- Sredstva od Grada i Ministarstva koriste se za kupnju oko tisuću knjiga, knjige se naručuju 
svakog tjedna, knjige se struče što iziskuje dosta posla. 

- Nedostaje prostora, knjige se slažu na pod. 
- Prvašići su bili u posjetu Knjižnici. 
- Prikupljeno je 70-ak slikovnica koje će biti poklonjene Dječjoj bolnici „Kantrida“ u Rijeci 

(ukupno je doniralo slikovnice 6 Delničana te Fužinarci i Lokvarci). 
 
ĐULIO JUSUFI 

- Prije nego što je objasnio tjedne aktivnosti, vezano za priču s početka sjednice za korištenje 
Dvorane, provjerio je i Grad ima za cijelu godinu korištenja dvorane potpise svih korisnika po 
mjesecima.  

- Što se tiče popisa imovine za 2013. godinu napravljeno je sve osim usklađivanja vezanih uz 
katastarske čestice. Nabava i prodaja nefinancijske imovine je gotova. 

- Prošli tjedan napravljen je velik dio posla koji se tiče zatvaranja potraživanja, usklađivanja 
financijskog dijela i aplikacije komunalne naknade, gradskih poreza itd. 

- Ono što je zabrinjavajuće je ukidanje Zakona o brdsko planinskim područjima, dobili smo 
odgovor na zastupničko pitanje g. Plešea koje je postavio prema Ministarstvo regionalnog 
razvoja. Radi se o Zakon u o regionalnom razvoju koji bi trebao zamijeniti Zakon o brdsko 
planinskim područjima. To bi značilo da u 2015. ostajemo bez cca 7,5 milijuna kuna godišnje 
što će donijeti velike probleme u Proračunu.  

- Morat će se krenuti s rebalansom proračuna i najvjerojatnije će prve na udaru biti javne 
potrebe. 
Gradonačelnik navodi da se ovdje radi o agresivnom i argumentiranom nastupu prema 
saborskim zastupnicima i potrebi da ih se na vrijeme upozna s onim što će se desiti Gorskom 
kotaru ukidanjem Zakona o brdsko-planinskim područjima ako Zakon o regionalnom razvoju 
ne nadomjesti porezne prihode koje smo imali po Zakonu o brdsko-planinskim područjima.  
Na Koordinaciji načelnika i gradonačelnika u Vrbovskom dogovoreno je da će svaka jedinica 
lokalne samouprave za sebe napraviti pojedinačnu analizu koja će biti jedan sveobuhvatni 
materijal na temelju specifičnosti svakog područja: što nam je donio Zakon o brdsko 
planinskim područjima (što se sve moglo napraviti s tim prihodima), apostrofirat će ono što je 
važno i koji je cilj bio donošenje toga zakona (demografska obnova, smanjenje socijalnih 
prava, uravnotežen razvoj svih krajeva Hrvatske…). Nastavno, navest će što gubimo kao 



fizičke osobe, kao jedinica lokalne samouprave, što gube poduzetnici, veliki, mali i srednji 
obrtnici. Također će se navesti i elementarna nepogoda prošle godine, ove godine i pozvati sve 
poduzetnike investitore da kažu imaju li motiva ulagati u Gorski kotar kad će se morati tri 
mjeseca boriti s golim preživljavanjem i hoće li biti, uz takve uvjete, konkurentni drugim 
poduzetnicima koji nemaju takve uvjete poslovanja. Te podatke treba prikupiti najkasnije do 
kraja mjeseca kako bi ih ukalupili u jedinstveni materijal s kojim će se ići prema saborskim 
zastupnicima, elektroničkim tiskanim medijima, Vladi a ako treba i prema Europskoj komisiji. 
Jer, sudbina kraja neka bude onaj jezičak za saborske zastupnike koji će trebati odlučiti hoće li 
stati na stranu boje njihove politike ili na stranu budućnosti jednog kraja. Da bi se to desilo 
moramo ih argumentirano uvjeriti za što dižu ruku, moraju znati koje će biti posljedice dizanja 
ruku.  Jedan od najvažnijih elemenata zakona je dopuna kriterija za izradu indexa razvijenosti 
koji uopće nisu upitni kao kriteriji, ali oni ne mogu biti jedinstveni za cijelo područje jer cijelo 
područje nije jedinstveno. Osim toga nigdje nije navedena gustoća naseljenosti, nadmorska 
visina kao specifičan uvjet poslovanja sustava.  Naša je dužnost upoznati ih sa specifičnim 
uvjetima u kojima ovdje žive ljudi i funkcionira gospodarstvo.   
Navodi da zbog nečega što će biti definirano kao temeljni okvir rada koji neće omogućiti 
nikakav razvoj, nikakvu budućnost on, kao gradonačelnik, nema potrebe biti tu. Ako se neće 
moći dovesti niti jednog investitora koji je onda smisao svega? Sada smo svjesni, ako se ne 
desi gospodarski rast uz sve ono što govorimo o turizmu i svim ostalim djelatnostima koji nisu 
gospodarski, neće biti društvenog razvoja niti opstanka. Sada je posljednji trenutak da se 
napravi ono što smo dužni, da obranimo interes cijelog Gorskog kotara pa time i Grada 
Delnica. Ne misli da je dobro rješenje poseban zakon jer to provocira i poseban zakon o 
drugim područjima Hrvatske. 

- Gradonačelnik također navodi da se izuzetno agresivno treba krenuti u rješavanje pitanja 
hotela Sport kroz pronalaženje strateškog partnera odnosno investitora. Zamolio je da se 
pronađu mail adrese veleposlanstava Italije, Austrije, Švicarske, Mađarske, Slovačke, Češke, 
Rusije, Ukraine, Njemačke, Nizozemske, Belgije, Švedske, Norveške, Finske, Španjolske, 
Francuske, Turske, hotel Esplanade, Westin, Hilton, Sheraton – na sve te adrese treba poslati 
jedno argumentirano obrazloženje jer treba krenuti s intenzivnim traženjem investitora.  

 
TOMISLAV MRLE 

-  U sljedećem periodu prije svega vršit će se pripreme za Gradsko vijeće. 
-   Ovog tjedna napravit će se konture za Odluku o socijalnoj skrbi. 
- Vezano za zaštitu na radu predstoje ispitivanja, mjerenja i sl. i to će se definirati nakon 

sjednice. 
- Lokalna demokracija i razvoj na hrvatski način – sada slijede aktivnosti, nudi se mogućnost da 

se progovori na Memorijalu mira početkom ožujka. Također, bivši gradonačelnik ide na 
Skupštinu PGŽ s tekstom deklaracije o stanju u Gorskom kotaru, u smislu pravne i 
nomotehničke izrade zamolili su za pomoć.  

 
 

Dovršeno u 10,30. 
 
Napisala       Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl.ing.

            


